
 
 

                                                                                                     
Notulen overleg NNT – BFN 04-10-2024 

 

 
Aanwezig: NNT – Egbert, Jolanda 
                  BFN - Rhaynald, Corine, Nienke, Harold, Yolanda. 

Afwezig:    BFN – Juliette  
 

 

1. Opening: Om 16.30 
 

Welkom door Rhaynald. 
 

2. Vaststellen agenda:  
 
Agenda wordt vastgesteld  

 
3. Vaststellen notulen NNT-BFN overleg 29-03-2024 

 
Punt 8 moet zijn punt 9. 
De notulen worden goedgekeurd. 

 
4. Actuele brainstormlijst 

 
Egbert geeft aan dat er 16 nieuwe laadpalen voor elektrische voertuigen 
worden geplaatst op het parkeerterrein. 

Er zal een “kleeftarief” worden berekend voor te lang parkeren. 
 

5. Punten ingebracht door het NNT. 
 

Er is een klacht binnen gekomen van een gast die belangstelling had voor 

een chalet op de Havik. 
De bieding procedure is volgens de gast niet gegaan zoals het zou moeten. 

Hier is enige discussie over.  
 



Leander zal week 43 beginnen met werkzaamheden voor het aanleggen 
van alternatieve stroom voorziening. Dit zal hoofdzakelijk op de Adelaar en  
de Ooievaar zijn. 

Ook zal er overlast zijn bij de receptie. Het NNT heeft hier verder geen 
inspraak in. 

De overlast zal zeker duren tot week 51. 
 

6. Ingebracht door BFN: 

  
 Nog steeds zijn er klachten over de ontvangst van het televisiesignaal. 

Yolanda geeft aan dat zij, op aanraden van een Flevo-medewerker een 
ISDN-kabel goud gebruikt en dat de ontvangst nu prima is. 
 

 
N.a.v. een binnengekomen klacht over de snelheid van elektrische fietsen 

en vooral steppen, het NNT is op dit moment niet van plan dit te 
verbieden. 
 

Op dit moment is er nog geen nieuws over de plannen een mega-kazerne 
te bouwen bij de brug naar Nijkerk. 

Zodra iets meer bekend is, worden wij ingelicht. 
 

Het NNT geeft de KPN geen toestemming te graven.  
Het NNT is eigenaar van de grond en heeft dus dat recht. 
Er kunnen dus geen nieuwe vaste lijnen voor telefonie worden 

aangesloten. 
 

Een lid heeft gevraagd of het NNT iets kan doen aan het gebrek aan een 
bushokje op de Slingerweg en de onderhoudsstaat van het bospad daar 
naar toe. 

Een bushokje is de verantwoording van de busmaatschappij. NNT 
onderneemt geen actie. 

Het bospad is van Staatsbosbeheer en er zal worden gevraagd hier naar te 
kijken. 
 

De Jeu de Boule club heeft gevraagd of er een mogelijkheid is een 
overkapping te plaatsen op en over de banen. Er wordt druk gebruik van 

gemaakt door de gasten. Het NNT gaat kijken naar de mogelijkheden. 
 
Met de geluidsoverlast van café het Centrum valt het erg mee. 

 
 

7. Vergaderschema NNT - BFN overleg 2024  
 
Vrijdag 22 november 2024 van 16.00 uur tot 17.30 uur. 

 
Mochten er tussentijds dringende zaken voordoen, kan er altijd contact 

worden opgenomen door beide partijen. 
 
 

8. Rondvraag. 
  

 
Yolanda: geen 



 
Harold: er is een klacht dat men zich niet houd aan het verzoek stil te zijn 
in de stilte-sauna’s. Hier zal beter op worden gelet. 

Ook aan de vraag aan de gasten om de natte sauna schoon te houden 
voor en na gebruik, wordt slecht gehoor gegeven. 

De slang die er hangt zou misschien te kort zijn. Jolanda gaat hier naar 
kijken. 
 

Het kleine doel op het multifunctionele speelveld laat tennisballen door. 
Het gevolg is dat vaak tennisballen in de sloot terecht komen. 

Ook hier zal Jolanda naar kijken. 
 
Corine: geen 

 
Nienke: vraagt of het mogelijk is om de gasten bij het vrijwilligersdiner te 

vragen om te roteren zodat de groepen elkaar onderling kunnen leren 
kennen. Nu weet de ene groep niet wat de andere doet. 
Egbert zal dit bij zijn opening van het diner ter sprake brengen. 

 
Wat gaat er gebeuren op de leeg gemaakte plekken op de Kiekendief? 

Hier komen luxe verhuurplaatsen, 8 of 9 stuks die Flevo Natuur zelf gaat 
verhuren. 

Wat er gaat gebeuren met het A-huisje, waar de bibliotheek in zit, is nog 
niet duidelijk. 
Egbert komt hier nog op terug. 

Ook komen er op de Putter 9 tot 10 nieuwe verhuurplekken bij, die 
financieel wat bereikbaarder zullen zijn. 

 
Rhaynald: Wanneer zijn de nieuwe tarieven energie voor 2025 bekend? 
Egbert zal dit eind december, begin januari bekend maken. 

 
De nieuwe tarieven algemeen zijn heel acceptabel, maar waarom toch een 

verhoging in de tv- en internet tarieven? 
Egbert geeft aan dat hij wel moet gaan in de markt zoals deze nu is. 
 

 
Jolanda heeft de vergadering eerder verlaten i.v.m. andere 

verplichtingen. 
 
 

Egbert: geen 
 

 
 
 

9. Sluiting. 
 

Om 18.05 sluit Rhaynald de vergadering met dank aan alle deelnemers. 
 
 

 


